
 
Provincie Flevoland 
 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten, de heer L. Verbeek 
 
Onderwerp: EU-regelgeving visserij 
 
Datum: 19-10-2023 
 
Geachte Voorzitter, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van Forum voor 
Democratie de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten naar aanleiding 
van het bericht “Camera’s op de kotter of niet, de bijvangst gaat gewoon over boord” van Omroep 
Flevoland van 18 oktober jl.1, waarin Urker vissers aangeven niet mee te zullen werken aan het EU-
verbod op het teruggooien van bijvangst. 
 
1. Heeft het college kennisgenomen van dit bericht? 
 
2. Hoe kijkt het college naar dit EU-besluit? 
 
3. Is het college bereid zich uit te spreken tegen deze maatregel en hier tegen te lobbyen in de EU? 
 
4. Heeft het college begrip voor de vissers in deze situatie? 
 
5. Is het college bereid zich in te zetten voor de verdediging van vissers die door het negeren van deze 
maatregel een boete of andere sancties opgelegd krijgen? 
 
6. Hoe kijkt het college naar de privacy-implicaties van het verplichte cameratoezicht aan boord? 
 
Namens de fractie van Forum voor Democratie, 
 
Jelena Postuma 
 

1. https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/352991/camera-s-op-de-kotter-of-niet-de-
bijvangst-gaat-gewoon-overboord  
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